
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Naše škola v letošním roce oslavila významné 

jubileum. Dvacet let od jejího založení. A tak jsme 

to náležitě oslavili. I když jsme museli do školy 

v sobotu, myslím, že to za to stálo a oslavu jsme si 

náležitě užili jak my žáci, tak naši rodiče.   

Pro 20. výročí se žáci naší školy rozhodli zapsat se 

do knihy českých rekordů. Povedlo se nám postavit 

rekordní lodičku z papíru, no tedy spíše větší loď. 

Lodička je 7,46 m dlouhá, v nejvyšším místě má 210 

cm a boky paluby dosahují 150 cm. Loď nám pokřtil 

starosta města, pan Leopold Bambula. V jídelně 

školy byl připraven program pro bývalé i současné 

žáky a samozřejmě i pro rodiče. K poslechu 

vyhrávala country kapela, v mini rozhovorech  se 

vystřídali všichni ředitelé, kteří na naší škole 

působili a kteří se obří tužkou podepsali na 

připravenou tabuli. Také všem přítomným zazpívali 

dva zpěváci. Jednou z nich byla i má zpívající 

spolužačka Maruška Sejková, Druhým byl zpěvák 

Jakub Smolík, který vystoupil v samostatném 

koncertu v tělocvičně.                    Roman Cháb 6.A 
 

Blahodárný účinek Ţelivky 
Je dobré někdy začas vyrazit ze školy do přírody 

odreagovat se a chodit po túrách. Nadechnout se 

čerstvého vzduchu, zažít zábavu,  poznat spoustu 

nových kamarádů. Podívat se kolem sebe a vidět 

samou zeleň, slyšet téct potok. Žádné zplodiny z aut, 

žádný prach, jen čistý vzduch. To je dobré.                                 
                                                Daniel Vejmělek 7.A  

Naši školu navštívili Holanďané                               
Ze zpřáteleného města z Holandska se tamní 

zástupci přijeli podívat na výuku v naší škole. 

Oplatili tak návštěvu z loňského roku. Zúčastnili se 

hodiny informatiky, kterou vedl pan učitel Jůzl,  

viděli hudební výchovu v 2.B. Děti za odměnu 

dostaly sladké sušenky přivezené z Holandska. 

Kromě nás navštívili také mateřskou školu Pod 

Náspem.                                        Julie Ježková 6.A 

Projednávalo se v  parlamentu 
Hlavním tématem byly výjezdy do rekreačního 

střediska Želivka. Celkový dojem ze Želivky byl velmi 

dobrý, ale některé třídy si stěžovaly na délku pobytu. 

Byly velmi rozdílné, většinou 3-5 dní. Bylo také 

řečeno, že i příští roky se plánují podobné výjezdy. 

Dalším tématem byly svačiny. Je to novinka tohoto 

roku a zatím se jede na tzv. zkušební provoz. Novinkou, 

a zřejmě ne poslední, je i zákaz vynášení ovoce 

z jídelny. Vedení k tomu dovedla s největší 

pravděpodobností naše nepořádnost. No já se ani 

nedivím... Ale aby tu nebyla jen samá kritika, přidám 

taky jednu pochvalu. Je pro ty z nás, kteří se pravidelně 

přezouvají.                                        Marie Kubíková7.B 

K U K A D L O  
Časopis ZŠ Pelhřimov, Osvobození 1881 
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